



Address 地址: 5102 50Ave Lower Level of
Scotia Centre Yellowknife NT
Phone# 電話: 1 867 444 3888
Fax # 傳真: 1 867 873 6238
Line: 1 867 444 3888
WeChat ID 微信: : auroradreamtours
WhatsApp: +1 867 444 3888
Face Book: 極光夢
E mail: auroradreamtours.yk@gmail.com

Website: auroradreamtours.com

Tour Booking Information/訂團需要如下資料 :

1..Please use passport name to make all the reservations.

請提供所有人的合法名字 (護照名字為標準).

2. Provide detailed flight itinerary including flight # and time

請提供詳細到達和離開黃刀航班號和時間.

3. Please provide detailed tour information you like to book and your hotel information if you book your own hotel.

請提供詳細訂團的內容和你們飯店詳細地址如果是自己自訂飯店的話.

4. Please complete the Winter cloths form if you wish to rent winter cloths in the Winter.

如果是要租御寒衣服的話 · 請要填好寒衣表格 · 然後同報團付訂金時一齊交給我們.

5. Pay all or a 50% deposit is required to confirm your booking in advance, if you choose to Pay 50% deposit, then the full balance is due on your first arrival date.

當你們決定要預訂團之後, 全付或 50%訂金需要提前支付 (50%訂金是總額的一半). 本公司要收到付款後才開始預定酒店和其他活動的安排. 如果選擇先付 50%按金的話, 剩餘的一半到達黃刀後的第一天要付齊.

如果是信用卡付款的話, 請填好信用卡授權書表格然後電郵給我們.

6. We accept Visa, MasterCard, American Express, Direct Deposit, E transfer, WeChat or Cash.

本公司接受信用卡(VISA, Master Card, American Express),直接戶口轉帳,電郵轉帳,微信轉帳或者現金.

7. Please add above our Phone #, WeChat, Facebook, WhatsApp or Line for Emergency contact.

如果是方便的話, 請加上我們的微信, Facebook, WhatsApp 或 Line 以方便大家緊急時聯絡對方.

8. Fare quoted is subject to availability and may change at any time.

本公司保留團費調整及行程修正權利。

9. For travel Canada, passport or valid ID is required. The passport should be valid for at least 6 months from the date of departure. Applying for Entry visa may be needed for some country.

Your safety is #1 important, strongly recommend you purchase travel insurance for your trip.

請大家檢查好自己有效護照, ID 或鑒證等證件齊全, 護照最少要有 6 個月的有效期才能使用。

本公司強烈建議客人自行購買旅遊平安保險。

Thank you for your co-operation!

謝謝大家合作!